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Zápis č. 27 
ze zasedání zastupitelstva Obce Ondřejov 

konaného dne 10.8.2021 
 
Přítomni: 
Brabec Josef 
Brilova  Romana 
Chadzitaskos Goce 
Ko lblova  Jaroslava 
Kvapil David 
Va vra Pavel 
Š afra Jan 
Padeve t Martin 
Za myslicky  Vladimí r 
Preislerova  Š tolcova  Kater ina 
 
Omluveni:  
Lanzendo rfer Josef  
Keclí k Martin 
Macha c ek Martin 
Bera nek Va clav 
Voma c kova  Vratislava 
 
Hosté: 0 
 
Místo jednání: V prostorech OÚ  Ondr ejov, Choceradska  62 
 
Pr i zaha jení  bylo pr í tomno 10 c lenů  zastůpitelstva obce. 
Jedna ní  bylo zaha jeno v 19:00 hodin. 

 
 

1. Zahájení 
Jedna ní  zaha jil starosta Mgr. Vladimí r Za myslicky  a konstatoval, z e zastůpitelstvo je 
ůsna s ení schopne .  
 
 
2. Schválení programu, volba ověřovatelů 
 
Volba ověřovatelů: 
Za ove r ovatele za pisů byli navrz eni Brabec Josef a Preislerova  Š tolcova  Kater ina 
 
Hlasování: 
Pro –                 10 
Proti –               0 
Zdrz el se –       0 
Ověřovatelé byli schváleni. 
 
Štarosta navrhl doplnit program jedna ní  o body 1. DPP Kronika r ka, 2. Ondr ejov 
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Navrz eny  program jedna ní :  
 
1.  Zaha jení  

2.  Šchva lení  programů, volba ove r ovatelů  

3.  Rozpoc tove  opatr ení  

4.  Pla n rozvoje sportů 

5.  Dotace NŠA 

6.  DPP Kronika r ka 

7.  DPC  Obslůha C OV 

8.  Diskůse a rů zne   

 
 
Hlasování: 
Pro-           10 
Proti -           0 
Zdrz el se –  0 
Program jednání byl přijat. 
 
 
3. Rozpočtové opatření č. 7 
Starosta předložil návrh rozpočtového opatření č. 7 vč. odůvodnění. 

 
Usnesení:  
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 7. 
Hlasování: 
Pro –                 10 
Proti –               0 
Zdrz el se –        0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
4. Plán rozvoje sportu 
Štarosta zastůpitele sezna mil s dokůmentem Štrategicky  pla n rozvoje sportů v obci Ondr ejov  
do roků 2025 
 
Usnesení:  
Zastupitelstvo obce schvaluje „Štrategicky  pla n rozvoje sportů v obci Ondr ejov  
do roků 2025“ 
 
Hlasování: 
Pro –                 10 
Proti –               0 
Zdrz el se –       0 
Usnesení bylo schváleno. 
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5.  Dotace NSA 
Štarosta zastůpitele sezna mil s na vrhy z a dostí  o dotace NŠA vc etne  pr edpokla dane  vy s e 
dofinancova ní , první  z a dost poda va  obec, drůhoů TJ Šokol – i k te to z a dosti je nezbytny  soůhlas 
obce. 
 
Usnesení:  
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti o dotaci z Národní sportovní agentury z výzvy č. 
8/2021 Kabina 2021 a schvaluje dofinancování rozdílu mezi celkovou cenou předmětu plnění a 
poskytnutou dotací na akci s názvem "00240567 - Obec Ondřejov - Rekonstrukce elektroinstalací 
v tělocvičně obce Ondřejov" do plné výše z vlastních zdrojů obce Ondřejov, v minimální výši 20 % 
z celkových způsobilých výdajů projektu." 
Hlasování: 
Pro –                 10 
Proti –               0 
Zdrz el se –       0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
Usnesení:  
Zastupitelstvo obce Ondřejov schvaluje podání žádosti o dotaci z Národní sportovní agentury 
z výzvy č. 8/2021 Kabina 2021 a zavazuje se ke spolufinancování projektu s názvem „16555864 
– Tělovýchovná jednota Sokol Ondřejov, z.s. – Rekonstrukce střechy – hřiště Ondřejov“ z rozpočtu 
obce v minimální výši 10 %.  
Hlasování: 
Pro –                 10 
Proti –               0 
Zdrz el se –       0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
6. Schválení DPP Kronikářka  

Štarosta zastůpitele sezna mil s na vrhem DPP. Vzhledem ke skůtec nosti, z e se jedna  o dohodů se 
zastůpitelkoů obce, je nezbytny  soůhlas obce s ůzavr ení m DPP. 
 
Usnesení:  
Zastupitelstvo obce Ondřejov schvaluje podepsání DPP s Bc. Romanou Brilovou - vedení kroniky 
obce. 
Hlasování: 
Pro –                 10 
Proti –               0 
Zdrz el se –       0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
7. Schválení DPČ Obsluha ČOV 

Štarosta zastůpitele sezna mil s na vrhem DPC . Vzhledem ke skůtec nosti, z e se jedna  o dohodů se 
zastůpitelem obce, je nezbytny  soůhlas obce s ůzavr ení m DPC . 
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Usnesení:  
Zastupitelstvo obce Ondřejov schvaluje podepsání DPČ s p. Janem Šafrou - obsluha ČOV Ondřejov. 
Hlasování: 
Pro –                 10 
Proti –               0 
Zdrz el se –       0 
Usnesení bylo schváleno. 
 
 
9. Diskuse a různé 

Chadzitaskos Goce: jak pokrac ůje projekt vy stavby s koly? 
V. Za myslicky : po pr ipomí nka ch MŠ MT jsme můseli ůpravit zada vací  dokůmentaci, zejme na 
odde lit ze zaka zky gastroprovoz a sadove  ů pravy (z dů vodů moz ne  diskriminace maly ch firem), 
to obna s elo zme ny v PD, zejme na v rozpoc tů, zabralo na m to cca 2 me sí ce protoz e projektant se 
ve ci nemohl ve novat okamz ite  a gastro bylo naví c jeho sůbdoda vka. V soůc asne  dobe  je vs e ope t 
pr edloz eno na MŠ MT. 
 
Konec zaseda ní  v 19:40 hod. 
        
 
                   …………………………….. 
                 starosta obce 
Zapsal:  V. Za myslicky  
 
 
Ove r ili:  Brabec Josef  

 
 
 
Preislerova  Š tolcova  Kater ina 

 
 
 
 


